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I Godkendelse af referat fra sidste rnøde: referatet blev godkendt,
og underskrevet for sidste gang. Fremover kan det læses på

hjemmesiden. EB tager historiske referater og referater et år
tilhage og scanner dem, og lægger på hjernmesiden. Eerefter
bliver atle pa pir-referater kasseret.

ffi- Kassererens rapporteringsark fremlagt af KL og blev godkendt
uden kommentarer. Telefonpenge bliver udbetalt i Ma! og
Novemher.

AIle har betalt kontingent.

EP efterspurgte en aktivitets deltager[lste. KL meddelte den
udsendes til bestyrelsen snarest muligt"

Det er hold lederne, der skal indkræve kontlngent, når betaling
udebliver.

§. Der var positive meldinger fra alle aktiviteter. J§ synes at hun
havde et godt hornogent hold. AF har skreuet til Bestyrelsen l

Grantoften med anmodning om vi stadig kan låne salen under



Grantoftecenteret i årene 24125 til linedance. I Badminton går det

også godt og det samme til spinning, hvor der var fuldt hus og

ingen ledige cykler sidst, de var der.

,r; Vi er i Bestyrelsen enige om at generalforsamlingen var gået godt,

og vi har også fået positive bemærkninger fra medlemmerne.

Minisandwich fra Niors med 0l og vand var populært og

linedansernes optræden og workshop for alle var en morsom

oplevelse.

Det var lidt rigeligt med 5 minisandwich, 4 ville have været nok.

Der var et medlem, der bad om at der anvendes mikrofon og

teleslyngeanlæg næste Eang. Bestyrelsen har ikke erfaring med

dette, men vil spørge om bistand til anlægget næste år.

Referatet fra generalforsamlingen er underskrevet sammen med

de fremlagte vedtægter, og bliver lagt på hjemmesiden sammen

med Bestyrelsens beretning. Det ordner KL og EB i fællesskab.

Bestyrelsen er den samme som før generalforsamlingen, og

fortsætter med samme arbeidsopgaver. EB sender oversigten ud

med referatet.

', Evt.

Næste mØde er tirsda g d. 1219'2023, hvor vi skal drøfte

annoncering efter flere deltagere til badminton og line-dance.

Vi håber, at EP sørger for smørrebrød og KL for drikkevarer, som

de plejer, med dette blev ikke nævnt.

Tak for et godt mode.


